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Vragen van de leden Koopmans en
Knops (beiden CDA) aan de minister
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over het bericht dat
Staatsbosbeheer weigert grond te
verkopen aan de gemeente Horst aan
de Maas voor de aanleg van het
fietspad Horst/Broekhuizen.
(Ingezonden 16 november 2009)

1
Is het waar dat Staatsbosbeheer
weigert grond te verkopen aan de
gemeente Horst aan de Maas voor de
aanleg van het fietspad
Horst/Broekhuizen?1

2
Waarom kiest Staatsbosbeheer er
niet voor om door middel van een
overeenkomst de al dan niet
benodigde natuurcompensatie te
regelen?

3
Waarom traineert Staatsbosbeheer
op deze wijze de verkoop van grond?

4
Beseft Staatsbosbeheer dat op deze
wijze het draagvlak voor natuur en
natuurbeheer razendsnel vermindert
in de betreffende regio?

5
Bent u bereid Staatsbosbeheer een
aanwijzing te geven om de grond te
verkopen, waarbij tegelijkertijd met
de gemeente een overeenkomst
wordt gesloten om de
natuurcompensatie te regelen?

6
Hoe oordeelt u over de uitspraak van
het hoofd van het district Limburg
van Staatsbosbeheer dat eerst het
«maatschappelijk belang van het
fietspad aangetoond moet worden»,
terwijl dit belang al jaren geleden
unaniem door de gemeenteraad van
Horst aan de Maas is uitgesproken?

1 Dagblad de Limburger, 12 november 2009:
«Fietspad komt nog steeds niet».
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